
3 7.sjed n ica

ZAPISNIK

( skrateni zapisnik)

Sa sastanka sjednice Skolskog od bora koja je odriana 27 .3. 2027 . godine s poaetkom u 13

sati, odriane u prostorijama Osnovne Skole Antun Gustav Matoi Tovarnik . Na sastanku sU prisutni

alanovi Skolskog odbora: Nevenka Kovaievii, Svjetlana Baii6, Luka Jurii,Mario Adamovit, Zdenko

serafini, Ruia Drmanovii, Melita Mijii te ravnateljica Ljil.,ana Bandii. sjednicu je sazvala predsjednica

Skolskog odbora, Nevenka Kovadevit.

DNEVNI RED

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice,

2. DonoSenje odluke o izmjeni Plana nabave za 2024. godinu osnovne lkole Antun Gustav Matos

Tovarnik zbog CD5.

3. Usvajanje izvr5enja Financijskog plana za 2023. godinu.

4. Razno.

Sjednicu je otvorila predsjednica 50, te predala rijei ravnateljici Bandii. Pod prvom toakom dnevnog

reda usvojen ie zapisnik sa prethodne sjednice te se preSlo na drugu toaku dnevnog reda. Predsjednica

50, je upoznala dlanove s radnim materijalom vezanim za drugu todku na sjednici. Potom je dala rijef,

ravnateljici Bandii, kojaje pojasnila potrebu donoienja odluke o izmieni Plana nabave za 2024. godinu

Osnovne Skole Antun Gustav Mato! Tovarnik zbog CDS. Predsjednica 5O je data prijedlog odluke za

izmjenu plana nabave za 2024. zbog CDS na usvajanje. Sa 7 glasova i niti jednim protiv je i usvojena.

odluka o izm.jeni plana nabave za 2024. zbol CDs, te se nalazi u privitku zapisnika.Pod treiom todkom,

predsjednica 5O je data prijedlog o usvajanju izvrienja Financiiskog plana za 2023. godinu na usvajanje,

nakon ito su ilanovi pregledali materi.iale. Usvojeno je izvrienje Financijskog plana za 2023 godinu, sa 7

glasova za i niti jednim Protiv.

pod toakom razno,ravnateliica je upoznala tlanove 50 sa dinamikom rada u lkoli, tijekom cjelodnevne

nastave ifunkcionirania rada cjelodnevne ikole. Kako nije bilo viSe pitanja niti prijedloga, sjednica je

zavriena u 14 sati.



Za kljutak:

Pod drugom toikom usvojena je odluka o izmjeni plana nabave za 2024. zbog CDS, sa 7 glasova i niti
jednim protiv.

Pod treiom toakom usvoienoje izvrienje Financijskog plana za 2023. godinu, saTglasovaza initi
jednim protiv.

Pod todkom razno,ravnateljica je upoznala dlanove 50 sa dinamikom rada u 5koli, tijekom cjelodnevne
nastave ifunkcioniranja rada cjelodnevne ikole. Kako nije bilo viie pitanja niti prijedloga, sjednica je

zavriena u 14 sati.
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Za pisnidar:
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